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The story of the love that ended an empire 

In this commanding book, Pulitzer Prize–winning author Robert K. Massie sweeps
readers back to the extraordinary world of Imperial Russia to tell the story of the
Romanovs’ lives: Nicholas’s political naïveté, Alexandra’s obsession with the
corrupt mystic Rasputin, and little Alexis’s brave struggle with hemophilia. Against a
lavish backdrop of luxury and intrigue, Massie unfolds a powerful drama of passion and
history—the story of a doomed empire and the death-marked royals who watched it
crumble.
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masterpiece

-----------------------------
普利策奖获奖作品 整个audio book开车的时候听还是挺不错的 = =

-----------------------------
看完之后对俄国产生了浓厚的兴趣，书里描写的俄国风景、人物都太吸引人了。有点想
再去看作者写的彼得大帝那本。

-----------------------------
苏联红军果然铁血，枪决沙皇一家七口合并其家庭医生，女佣，男佣。不能简单地说血
友病灭了一个王朝,但它绝对操控加速了其走向灭亡.

-----------------------------
The man who was responsible for the making of China today...

-----------------------------
oh dear russia

-----------------------------
今天读到沙皇一家被送到西伯利亚，克伦斯基的临时政府被列宁的布尔什维克派推翻，
沙皇的前途未卜。真的不太忍心看下去了。作为一家人，他们的命运很悲惨，作为一个
集团的代表，却必须接受这样的命运......
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